

送检单位Inspection:黑龙江迪安医学检验所HeiLongJiang Dian Diagnostics

条码号Code:100271612983

姓名 Name: 郑艳旗 ZhengYanQi 类别 Pt Type: 样本类型 SampleType: 鼻咽拭子Nasopharyngeal swab
性别 Sex: 女(Female) 科别 Dept: 样本状态 SampleStatus: 外观正常Normal
年龄 Age: 送检医生 Dr.: 医生电话 Dr.Tel: 17204560503
电话 Pt Tel: 门诊/住院号 Pt ID: E56694603 临床诊断 Diagnosis: 231102199904202426

项目名称 Item	项目简称 Abbr	结果 Result	检测下限 LoD	方法学 Method
新型冠状病毒核酸检测 2019-Novel Coronavirus	2019-nCoV	阴性 Negative	500copies/ml	PCR荧光探针法 RT-PCR

解释与建议:

- 1.阴性: 双靶标均阴性;
- 2.阳性: 同一份样本双靶标均阳性, 或两种类型样本单靶标均阳性;
- 3.单靶标阳性: 同一份样本单靶标阳性。需重新采集样本或更换部位采集样本(鼻拭子, 痰液, 肺泡灌洗液等)再次检测;
- 4.本检测可能受到采样时机、采集部位以及方法学局限性等因素的影响, 结果需结合临床进行分析;
- 5.建议疑似送检者至少隔日重新采集样本, 再次检测, 并结合血清学特异性IgM/IgG抗体检测以帮助进一步诊断。

检测靶点: 2019-nCoVORF1ab基因、N基因

Explanations and Suggestions:

- 1.Negative: Both targets are negative.
- 2.Positive: Both targets of the same sample are positive, or single target is positive for both types of samples.
- 3.Single target positive: Single target of the same sample is positive. Resampling is needed or sampling of replacement parts (nasal swab, sputum, alveolar lavage fluid, etc.) is needed to be tested again.
- 4.The test result may be affected by sampling time, sampling site, methodological limitations, etc..The results shall be analyzed in combination with clinical practice.
- 5.It is recommended that suspected cases should be resampled at least every other day for retesting and combine with serology-specific IgM/IgG antibody detection to facilitate further diagnosis.

Detection targets: 2019-nCoVORF1ab gene, N gene

本结果只对此条码来样负责。

This result is only responsible for the barcode sample.

检验人 Operator: 张林同

审核人 Reviewer: 孙国威

批准人 Approver: 孙国威

采样时间 Sampling time: 2021-10-21

接收时间 Receiving time: 2021-10-21 13:22

检验时间 Test time: 2021-10-21 13:26

报告时间 Report time: 2021-10-21 15:36

地址: 哈尔滨高新区迎宾路集中区太湖北街5号创业大厦六楼 电话 Tel: 400 7118 000

Address:Level 6 Venture building No.5 Taihu north street Yingbin Road Concentration Area Gaoxin district Harbin



第1页(page)共1页(page)



防伪码